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Από το υπ’ αριθ. 10/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 195/2011                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση υποβολής αιτήματος για την πρόσληψη 
προσωπικού ΙΔΟΧ για την κάλυψη αναγκών υπηρεσιών 
ανταποδοτικού χαρακτήρα του Δήμου Βέροιας. 

 
Σήμερα 18 Απριλίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Μ. Δευτέρα και ώρα 15:00 συνήλθε 

σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 14-4-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  36 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. Μιχαηλίδης, 
5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 8)Π. 
Παυλίδης, 9)Τ. Χατζηαθανασίου, 10)Θ. Αγγελίνας, 11)Λ. Πουλασουχίδης, 
12)Κ. Βοργιαζίδης, 13)Ν. Μωυσιάδης, 14)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 15)Χ. 
Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 16)Α. Καγκελίδης, 17)Μ. Παπαϊωάννου, 18)Θ. 
Κορωνάς, 19)Κ. Συμεωνίδης, 20)Γ. Κάκαρης, 21)Β. Παπαδόπουλος, 22)Λ. 
Τσαβδαρίδης, 23)Α. Νεστορόπουλος, 24)Α. Γκαμπέσης, 25)Κ. 
Κοστογλίδου, 26)Α. Βεσυρόπουλος, 27)Β. Γιαννουλάκης, 28)Χ. 
Τσιούντας, 29)Ε. Γουναράς, 30)Κ. Παναγιωτίδης, 31)Δ. Γκέκα, 32)Α. 
Παπαδόπουλος, 33)Σ. Κουμτσίδης, 34)Ι. Σοφρόνωφ, 35)Γ. Ορφανίδης, 
36)Χ. Σαββαϊδου. 

Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Χ. Κούτρας, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Κ. Κουτσαντάς, Γ. Σουμπέκας, 

 
Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσου, Σ. Κρομμύδας, Η. 
Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Ι. 
Χειμώνας, Ν. Αγγέλου, Ι. Καπετανίδης, Μ. Τέτος. 

Κ. Καπανίδης. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Α. Βεσυρόπουλος, Γ. Ορφανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 170/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 172/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση του 5ου θέματος της ημερήσιας διάταξης προσήλθε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου και αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 173/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Κοστογλίδου, Ε. Γουναράς. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ.174/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Καγκελίδης, Μ. Σουμελίδης, Χ. Τσιούντας, Σ. 
Κουμτσίδης, Κ. Παναγιωτίδης, Α. Λαζαρίδης, Χ. Γαϊτάνου, Μ. Παπαϊωάννου, Γ. Μιχαηλίδης, Γ. Κάκαρης, Λ. Πουλασουχίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 176/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ. Μιχαηλίδης, Μ. Παπαϊωάννου, Χ. Γαϊτάνου,Α. Λαζαρίδης, Β. Γιαννουλάκης. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 181/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Μ. Σουμελίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 185/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Κάκαρης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 187/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 191/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Τσιούντας, Σ. Κουμτσίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 194/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Λ. Πουλασουχίδης και αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 195/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. Μωυσιάδης και αποχώρησε η κα Χ. Σαββαϊδου. 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 196/2011 απόφασης προσήλθε η κα Χ. Σαββαϊδου. 
15) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 200/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης. 
16) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 201/2011 απόφασης αποχώρησε η κα Μ. Παπαϊωάννου. 
17) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 202/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Μ. Παπαϊωάννου και αποχώρησε ο κ. Α. Νεστορόπουλος. 
18) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 204/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Ν. Τσιαμήτρος, Β. Γιαννουλάκης Ι. Σοφρόνωφ. 
19) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 205/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν. Μωυσιάδης και προσήλθε ο κ. Α. Νεστορόπουλος. 
20) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 216/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Συμεωνίδης. 
21) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 225/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Βοργιαζίδης. 
22) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 229/2011 απόφασης προσήλθαν  οι κ.κ.Ν. Μωυσιάδης, Κ. Βοργιαζίδης, Κ. Κυριακίδης. 

 
 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 30ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 14-4-2011 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Με τις διατάξεις του άρθρου 205 του ν.3584/07 προβλεπόταν ότι: 
«1. Οι Ο.Τ.Α. επιτρέπεται να απασχολούν προσωπικό με σύμβαση εργασίας ιδιωτικού δικαίου 
ορισμένου χρόνου, για την αντιμετώπιση εποχικών ή άλλων περιοδικών ή πρόσκαιρων 
αναγκών, με τις προϋποθέσεις και τη διαδικασία των παρ. 2-17 του άρθρου 21 του ν.2190/1994, 
όπως ισχύει. 

Ο αριθμός των απασχολούμενων καθορίζεται με τους Οργανισμούς Εσωτερικής 
Υπηρεσίας τους. 
2. Ειδικά το προσωπικό που προσλαμβάνεται για κάλυψη αναγκών ανταποδοτικού 
χαρακτήρα δεν υπάγεται στη διαδικασία έγκρισης της Π.Υ.Σ. 33/2006 (ΦΕΚ 280 Α), όπως 
ισχύει».  
 Η πιο πάνω διάταξη (δηλ. η εξαίρεση πρόσληψης προσωπικού για κάλυψη 
αναγκών ανταποδοτικού χαρακτήρα από τη διαδικασία του προγραμματισμού και 
έγκρισης της Π.Υ.Σ. 33/06, όπως ισχύει) καταργήθηκε πρόσφατα με την παρ. 8γ του  
άρθρου 49 του ν.3943/11(ΦΕΚ 66/Α΄), με την οποία προβλέπεται πλέον ότι: 
«8γ. Η παρ.2 του άρθρου 205 του ν.3584/2007 (ΦΕΚ 143/Α΄) καταργείται. Οι διατάξεις της 
περίπτωσης δ΄ της παρ.4 του άρθρου3 του ν.3899/2010 (ΦΕΚ 212/Α΄) [δ. Το πρώτο εδάφιο της παρ. 6 
του άρθρου 11 του ν. 3833/2010, όπως αναριθμήθηκε από την προηγούμενη περίπτωση, αντικαθίσταται ως εξής: «Οι εγκρίσεις 
πρόσληψης προσωπικού με σχέση εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου και οι συμβάσεις μίσθωσης έργου για το έτος 2011 
περιορίζονται κατά δεκαπέντε τοις εκατό (15%) σε σχέση με τις αντίστοιχες εγκρίσεις του έτους 2010] δεν ισχύουν για το 
προσωπικό ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου, που προσλαμβάνεται στους ΟΤΑ για κάλυψη 
αναγκών ανταποδοτικού χαρακτήρα». 
 Στην κατεύθυνση αυτή έχει εκδοθεί και η με αρ. οικ. 18349/13-4-11 
εγκύκλιος του Υφυπουργού ΕΣ.Α.Η.Δ., με την οποία διευκρινίζεται ότι η 
ακολουθητέα από τους Ο.Τ.Α. διαδικασία είναι αυτή της Α.Π. οικ. 9089/24-2-11 
προγενέστερης εγκυκλίου ΥΠ.ΕΣ.Α.Η.Δ. (επισυνάπτονται οι εγκύκλιοι).   
 Στους Ο.Ε.Υ. των Δήμων που συνενώθηκαν και αποτελούν τον ενιαίο πλέον 
Δήμο Βέροιας (οι οποίοι μέχρι την κατάρτιση του νέου Ο.Ε.Υ. του Δήμου μας ως προς τον 
αριθμό των θέσεων κατά κλάδο και ειδικότητα ισχύουν) προβλέπεται συνολικά αριθμός 
113 απασχολούμενων με σχέση εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου.  

Με βάση τα ανωτέρω και προκειμένου να καλυφθούν οι εποχικές ή άλλες 
περιοδικές ή πρόσκαιρες ανάγκες  των υπηρεσιών ανταποδοτικού χαρακτήρα 
(καθαριότητα, ηλεκτροφωτισμός κ.λ.π.) κατά  τους θερινούς μήνες, στο νέο 
Καλλικρατικό Δήμο Βέροιας (Πρώην Δήμοι Βέροιας, Απ.Παύλου, Βεργίνας, Δοβρά 
και Μακεδονίδος) για το έτος 2011, απαιτείται η πρόσληψη προσωπικού κατά κλάδο 
και ειδικότητα, ως εξής: 
 

α/α Ειδικότητα 
Αρ. 

ατόμων 
Χρον. 

διάρκεια 
1.  Οδηγοί απορριμματοφόρων, ανατρεπομένων αυτοκινήτων  8 5 μήνες 
2.  Εργάτες νεκροταφείων 2 5 μήνες 
3.  Εργάτες καθαριότητας 23 5 μήνες 
4.  Χειριστές σαρώθρου 2 5 μήνες 
5.  Χειριστές γκρέιντερ 2 5 μήνες 
6.  Χειριστές πολυμηχανήματος 2 5 μήνες 
7.  Μηχανοτεχνίτης 1 5 μήνες 
 Σύνολο  40  

 
Σύμφωνα με την από 14-4-2011 βεβαίωση της Οικονομικής Υπηρεσίας του 

Δήμου μας, στον προϋπολογισμό του Δήμου μας έτους 2011 έχουν προβλεφθεί 
σχετικές πιστώσεις για την κάλυψη της δαπάνης μισθοδοσίας του αιτούμενου 
προσωπικού. 



 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το  Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει :      
         Την έγκριση ή μη υποβολής σχετικού αιτήματος του Δήμου Βέροιας περί 
πρόσληψης του ως άνω απαιτούμενου προσωπικού ιδιωτικού δικαίου ορισμένου 
χρόνου για την κάλυψη αναγκών των υπηρεσιών του ανταποδοτικού χαρακτήρα με τη 
διαδικασία της υπαγωγής στην Π.Υ.Σ. 33/2006 (ΦΕΚ 280 Α), όπως ισχύει. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Καταρχήν υποβάλαμε αυτά τα αιτήματα στον ΑΣΕΠ. Πήγα στο 
Υπουργείο Εσωτερικών γιατί έβλεπα ότι αργούσε αυτή η υπόθεση και η ιστορία των 
υδρονομέων. Με τους υδρονομείς τακτοποιήθηκε πιο νωρίς το θέμα και υπήρχε ένα 
μεγάλο άγχος γι’ αυτό. ΄Ηρθε η εγκύκλιος τώρα πρόσφατα κι έτσι μπορεί να γίνει. Η 
πρόταση δεν είναι σύμφωνα με τις ανάγκες αλλά είναι σύμφωνα με την οικονομική 
δυνατότητα και τη βεβαίωση που μπορούμε να πάρουμε από την οικονομική 
υπηρεσία. Συζητώντας και με τον κ. Σουμελίδη, ο οποίος έχει την παλαιότερη 
εμπειρία σ’ αυτό, δεν θα μπορούσαμε να έχουμε 2-3 άτομα παραπάνω, γιατί όταν  θα 
πάρουν αυτή τη λίστα θα νομίσουν ότι είναι φουσκωμένα και θα μας τα κόψουνε 
περισσότερο. Είναι όμως οι πραγματικές ανάγκες που έχουμε. Προτείνω να το 
ψηφίσουμε. Η βεβαίωση της οικονομικής υπηρεσίας αυτές τις θέσεις καλύπτει. 
Ανάγκες υπάρχουν τεράστιες στους τομείς αυτούς που αναγράφονται. 
 Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
 Σοφρόνωφ: Δεν ξέρω αν ισχύει και εδώ, αλλά διάβασα σήμερα μία 
ανακοίνωση στον τοπικό τύπο για αντίστοιχο ζήτημα που είδε το Δημοτικό 
Συμβούλιο Αλεξάνδρειας, για 37 προσλήψεις σε υπηρεσίες ανταποδοτικού 
χαρακτήρα. Έγραφε εκεί ότι προκειμένου να γίνουν οι συγκεκριμένες  προσλήψεις 
πρέπει να υπάρχει εξαρχής σύμφωνη γνώμη των έξι υπουργών σε μία επιτροπή που 
έχει ορισθεί. Δεν ξέρω αν αυτό ήταν ακριβώς ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου 
για υπηρεσίες τέτοιες.  
 Δήμαρχος: Όταν ήμουνα στην Αθήνα πήγα στο Υπουργείο Εσωτερικών γι’ 
αυτό το θέμα και για τους υδρονομείς. Αυτά πηγαίνουν για έγκριση στο Υπουργείο 
Εσωτερικών, όπως μας ήρθαν εδώ και δεν υπάρχει τίποτε άλλο. Δεν ξέρω γιατί 
αναγράφεται αυτό. Πηγαίνουν για έγκριση και αν πάρουμε την έγκριση, μπορούμε να 
προκηρύξουμε. Αν δεν πάρουμε την έγκριση, δεν μπορούμε.  
 Νεστορόπουλος: Θα είναι η διαδικασία μέσω ΑΣΕΠ για 5 μήνες ή θα γίνει με 
135 μέρες; 
 Δήμαρχος: Μέσω ΑΣΕΠ.  
 Νεστορόπουλος: Πόσα απορριμματοφόρα έχουμε συνολικά στον 
Καλλικρατικό Δήμο; Υπάρχει χειριστής γκρέϊντερ αυτή τη στιγμή στο Δήμο μας 
μόνιμος ή με κάποια άλλη σύμβαση;  
 Θεοδωρίδης: Ο πρώην Δήμος Βέροιας έχει 9 απορριμματοφόρα, από τα οποία 
τα 2 για τρία με τέσσερα χρόνια είναι παροπλισμένα, έχουν τα προβλήματά τους. 
Υπάρχουν 2 του πρώην Δήμου Αποστόλου Παύλου, υπάρχει 1 της Βεργίνας, 1 του 
Δοβρά και 1 της Μακεδονίδος. Από ό,τι μου έχουν πει, όλα είναι πάνω από 20 
χρόνων, είναι σε κακή κατάσταση και προσπαθούμε να τα συντηρήσουμε και να 
κάνουμε τη δουλειά μας με αυτά Αυτή τη στιγμή σε ενεργό δράση είναι μόνο 3 στο 
Δήμο Βέροιας. Σήμερα το πρωϊ στη Βέροια ήταν μόνο 3, τα οποία κάνουν 
διπλοβάρδιες και κάποια στιγμή θα μείνουνε. Από αύριο μπαίνουν σιγά-σιγά τα 
αυτοκίνητα, μπήκε του Απ. Παύλου  και επειδή πέφτει το βάρος σε ορισμένα, 
αρχίζουν να δημιουργούνται και σε εκείνα προβλήματα. Πιστεύω ότι επειδή σήμερα 
το πρωϊ κάναμε μία σύσκεψη η οποία θα ανακοινωθεί και στον τύπο, ότι με μία 
αναδιάταξη που θα γίνει μέσα στην υπηρεσία, με περισσότερους μηχανικούς που θα 
βάλουμε θα πάμε καλύτερα καλύτερα στην συντήρηση, άρα θα έχουμε λιγότερες 
απώλειες.  
 Λαζαρίδης: Εχουμε 3 γκρέϊντερ και έναν χειριστή από τη Δοβρά. Τώρα δεν 
ξέρω τα άλλα 2 πως κινούνταν.  
 Πρόεδρος: Τοποθετήσεις.  
 Τσαβδαρίδης: Επειδή κατ’ επανάληψη θίξαμε το θέμα της καθαριότητας  και 
ζητήσαμε και ευθύνες από τηνΔήμαρχο και τον αρμόδιο Αντιδήμαρχο, θα πρέπει να 



πούμε ότι για να υπάρχει αποτέλεσμα στο θέμα της καθαριότητος πρέπει να υπάρχουν 
εργάτες καθαριότητας. Τέτοιους πρέπει να προβλέψουμε για να είμαστε σύμφωνοι με 
αυτά που έχουμε πει κατά καιρούς και να είμαστε και δίκαιοι στην κριτική που 
θέλουμε να κάνουμε. Εμείς δεν συμφωνούμε ότι φτάνουνε οι 23 εργάτες 
καθαριότητας. Να εξαντλήσουμε κάθε οικονομική δυνατότητα που έχουμε ή δεν 
έχουμε. Οι εργάτες καθαριότητας προτείνω να γίνουνε 30 αντί 23 και οι οδηγοί 
απορριμματοφόρων 10. Προεκλογικά επιτεθήκαμε στην Δημοτική Αρχή και στον κ. 
Σουμελίδη, ο οποίος ήταν Αντιδήμαρχος Καθαριότητας. Έπρεπε να έχει και το 
προσωπικό εκείνο για να φέρει το αποτέλεσμα που πρέπει να φέρει. Αναγνωρίζουμε 
ότι δεν είχε προσωπικό και άρα δεν είχε αποτέλεσμα στην καθαριότητα της πόλης. 
Όταν είναι να κάνουμε προσλήψεις, να κάνουμε προσλήψεις, τα άτομα θα 
καθαρίσουνε. Συνεπώς εγώ προτείνω 30 άτομα για την καθαριότητα και νομίζω ότι 
είναι και λίγα, και 10 οδηγούς.  
 Δήμαρχος: Επειδή είναι ανταποδοτικά κε Τσαβδαρίδη σημαίνει ότι προτείνετε 
αντίστοιχη αύξηση δημοτικών τελών. Δεν υπάρχει δυνατότητα παραπέρα. Αν 
θέλουμε να κόψουμε από εδώ άτομα μπορούμε να προσθέσουμε στα δίμηνα. Λέω 
αυτό που ξέρω και αυτό που πρέπει να σας διευκρινίσω.  
 Μωϋσιάδης:  Να θέσω ένα θέμα επίκαιρο. Σήμερα εγώ χρειάσθηκε να πάρω 
έναν οδηγό να καθαρίσουν τα χιόνια στο Σέλι και η υπηρεσία με διαβεβαίωσε ότι δεν 
έχουμε χειριστή αποχιονιστικού μηχανήματος. Αυτή είναι η πραγματικότητα. Πρέπει 
να έχουμε τουλάχιστον έναν οδηγό αυτής της ειδικότητας.  
 Σοφρόνωφ: θα ήθελα να δηλώσω για άλλη μία φορά ότι και εδώ οι ανάγκες οι 
οποίες υπάρχουν είναι πολύ περισσότερες από τον αριθμό που προτείνετε. Εμείς 
πιστεύουμε ότι πάγια και διαρκής ανάγκη είναι η ανάγκη των ανθρώπων να 
δουλεύουν με μόνιμη και σταθερή δουλειά. Να μην ανακυκλώνεται η ανεργία και σ’ 
αυτούς τους χαλεπούς καιρούς  πραγματικά δεν θέλουμε η τοπική διοίκηση να παίξει 
αυτό το ρόλο. Γι’ αυτό το λόγο εμείς θα καταψηφίσουμε τη συγκεκριμένη εισήγηση, 
όχι γιατί δεν θέλουμε να δουλέψει ο κόσμος, απλά γιατί πάγια θέση μας είναι η 
μόνιμη και σταθερή δουλειά.   
 Σουμελίδης. Εκεί που λέει κε προέδρε χειριστές πολυμηχανήματος θα 
μπορούν να μπουν χειριστές αποχιονιστικών μηχανημάτων, έχουν διπλώματα να 
κάνουν τη δουλειά, οπότε δεν υπάρχει κανένα πρόβλημα.  
 Χατζηαθανασίου: Αν κάποιος ανίδεος  σαν εμένα το διαβάσει και δει 
αποχιονιστικό μηχάνημα για το καλοκαίρι θα τα κόψει.  
 Πρόεδρος: Πρέπει να έχει σαφή ταυτότητα. Ποιον θα επιλέξετε; Τον χειριστή 
του πολυμηχανήματος ή του αποχιονιστικού; Όπως είναι στο εισηγητικό κ. 
Σουμελίδη δεν μας καλύπτει;  
 Χατζηαθανασίου: Να βαφτίσουμε το δίπλωμα. Να βαφτίσουμε την κατηγορία 
του διπλώματος.  
 Σουμελίδης: Μπορεί να μπει χειριστής πολυμηχανήματος – αποχιονιστικού 
μηχανήματος.  
 Νεστορόπουλος: Χειριστές πολυμηχανήματος είναι αυτοί που οδηγούν το 
πολυμηχάνημα που σπάει τα κλαδιά. 
 Πρόεδρος: Επειδή έχουμε δύο θέσεις να βάλουμε έναν χειριστή 
πολυμηχανήματος και έναν χειριστή γκρέϊντερ. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Λ. Τσαβδαρίδη; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 20 σύμβουλοι: 

Δ. Δάσκαλος, Μ. Σουμελίδης, Θ. Θεοδωρίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Λ. Πουλασουχίδης, Ν. 
Μωυσιάδης, Α. Καγκελίδης, Μ. Παπαϊωνάννου, Β. Παπαδόπουλος, Λ. Τσαβδαρίδης, 
Α. Νεστορόπουλος, Α. Γκαμπέσης, Α. Βεσυρόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Χ. 
Τσιούντας, Ε. Γουναράς, Κ. Παναγιωτίδης, Δ. Γκέκα, Α. Παπαδόπουλος, Σ. 
Κουμτσίδης. 

 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της Δημάρχου; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 11 σύμβουλοι: 

Γ. Μιχαηλίδης, Α. Λαζαρίδης, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, Π. Παυλίδης, Τ. 
Χατζηαθανασίου, Θ. Αγγελίνας, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Χ. Γαϊτάνου-
Γεωργιάδου, Κ. Συμεωνίδης, Γ. Κάκαρης. 



 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Θ. Κορωνάς. 
Το Δ.Σ., μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 14-4-2011 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την αριθ. 18349/13-4-2011 εγκύκλιο του Υφυπουργού ΥΠ.ΕΣ.Α.Η.Δ. 
3.- Την αναγκαιότητα πρόσληψης του απαιτούμενου προσωπικού ΙΔΟΧ για την 
κάλυψη αναγκών υπηρεσιών του Δήμου ανταποδοτικού χαρακτήρα. 
4.- Την από 14-4-2011 βεβαίωση της Οικονομικής Υπηρεσίας του Δήμου ότι στον 
προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2011 και στους Κ.Α. 20/6041.001 «Τακτικές 
αποδοχές εκτάκτου προσωπικού», 20/6041.002 «Εξοδα κίνησης» και 20/6054 
«Εργοδοτικές εισφορές εκτάκτου προσωπικού» προβλέπονται προβλέπονται οι 
σχετικές πιστώσεις για την κάλυψη της δαπάνης μισθοδοσίας του εποχιακού 
προσωπικού χρονικής διάρκειας πέντε (5) μηνών για την κάλυψη των αναγκών της 
υπηρεσίας Καθαριότητας & Ηλεκτροφωτισμού.  
5.- Τις προτάσεις της Δημάρχου και του δημ. συμβούλου Λ. Τσαβδαρίδη. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), του 
άρθρου 205 του Ν. 3584/2007 και του άρθρου 49 του Ν. 3943/2011. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

Εγκρίνει την υποβολή αιτήματος προς το ΥΠ.ΕΣ.Α.Η.Δ. για την πρόσληψη 
προσωπικού ΙΔΟΧ για την κάλυψη αναγκών υπηρεσιών ανταποδοτικού χαρακτήρα 
του Δήμου Βέροιας, ως εξής: 

 
α/α Ειδικότητα Αρ. 

ατόμων 
Χρονική 
διάρκεια 

1. Οδηγοί απορριμματοφόρων, ανατρεπόμενων 
αυτοκινήτων 

10 5 μήνες 

2. Εργάτες νεκροταφείων 2 5 μήνες 
3. Εργάτες καθαριότητας 30 5 μήνες 
4. Χειριστές σαρώθρου 2 5 μήνες 
5. Χειριστές γκρέιντερ 2 5 μήνες 
6. Χειριστές πολυμηχανήματος-χειριστές 

αποχιονιστικού 
2 5 μήνες 

7. Μηχανοτεχνίτης 1 5 μήνες 
 ΣΥΝΟΛΟ 49  
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  195 / 2011 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Σ.  Κρομμύδας  
Π. Παυλίδης  Η. Σοφιανίδης  
Τ. Χατζηαθανασίου  Σ.  Μισοκέφαλος  
Θ. Αγγελίνας  Ι. Παπαδόπουλος  
Λ. Πουλασουχίδης  Α. Πέτρου  
Κ. Βοργιαζίδης  Α. Κακαγιάννης  
Ν. Μωυσιάδης  Ι. Χειμώνας  
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου  Ν. Αγγέλου  
Π. Τσαπαρόπουλος  Ι. Καπετανίδης  
Α. Καγκελίδης  Μ. Τέτος  
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  20-4-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Ορφανίδης 
Χ. Σαββαϊδου 
  

 
 


